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Protokół  LIX SESJI Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 29.05.2023 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju (pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10:15, zakończenia – 14:04. 

Radny nieobecny usprawiedliwiony: radny Michał Broda  

Radna nieobecna usprawiedliwiona: Stanisława Tobis-Pańczyszyn 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

Radna nieobecna usprawiedliwiona: radna Urszula Wójcik 

 
Radni nieobecni w trakcie:  
- radny Tomasz Krupa- nieobecny od godz. 10.15 do 11.28, obecny na 
sesji od godz. 11.29 do godz. 14:04.  
- radna Agnieszka Pisarka- nieobecna od 12.00 do 12.35, obecna na 
sesji od godz. 10.15-11.59 i od godz. 12.36-14.04. 

 
Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b). 
 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem - pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=VnTEyrs5wxA 
 

1. Otwarcie LIX sesji.  
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, 

że otwiera LIX sesję Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

 Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 
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- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Panią Bożenę Dróżdż Dyrektora Instytucji Pośredniczącej     

Aglomeracja Wałbrzyska, 

- Panią Katarzynę Kalisz Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej 

w Szczawnie-Zdroju, 

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

2. Informacja Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej 

o wynikach wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 

Prowadzący Rady Miejskiej A. Motyka poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej w Szczawnie-Zdroju – Panią 

Katarzynę Kalisz. 
 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej odczytała protokół z wyborów 

uzupełniających do Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju przeprowadzonych 

w dniu 14 maja 2023 roku (okręg wyborczy nr 6): 

 Do wyborów uzupełniających Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

przeprowadzonych w dniu 14.05.2023 r. – okręg wyborczy nr 6- 

uprawnionych do głosowania było 282 osoby, 

- liczba wyborców, którym wydano karty do głosowania: 155, 

- liczba kart wyjętych z urny: 155, 

- liczba kart ważnych: 155, 

- liczba głosów nieważnych: 2 głosy, 

- liczba głosów ważnych oddanych łącznie na wszystkich kandydatów: 

153. 

 Na poszczególne listy kandydatów i umieszczonego na nich kandydata 

oddano następujące głosy ważne: 
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         - Pani Tobis Aleksandra Oliwia – lista nr 1: 64 głosy, 

         - Pan Sikoń Andrzej Bronisław – lista nr 2: 89 głosów. 

 Radnym Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju został Pan Andrzej Sikoń. 

 Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej serdecznie 

pogratulowała Panu Andrzejowi Sikoniowi i życzyła owocnej pracy na 

rzecz mieszkańców Szczawna-Zdroju, a następnie przekazała 

zaświadczenie Panu Sikoniowi o wyborze radnego. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

3. Ślubowanie Radnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Pan A. Motyka poprosił 

Radnych o powstanie. 

 

Następnie radny A. Sikoń wyraził chęć odczytania przez Przewodniczącego 

całej roty ślubowania. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka odczytał 

rotę ślubowania radnego. 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając 

na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 

 

Radny A. Sikoń wypowiedział słowo „ślubuję”. 

 

Po złożeniu ślubowania Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka 

poinformował radnego A. Sikonia, że od tej chwili ma prawo podejmowania 

prawomocnych uchwał i decyzji dotyczących Rady. 
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Następnie Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych - 11 radnych 

było obecnych. 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
4. Przyjęcie porządku obrad. 

 
Porządek obrad sesji przed zmianami stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

Porządek obrad został przyjęty bez głosowania (w związku z faktem, iż nikt 

z Radnych nie złożył wniosku o zmianę porządku ww. obrad). 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
5. Sytuacja w Aglomeracji Wałbrzyskiej - wizja rozwoju Gmin 

tworzących aglomerację, koszty uczestnictwa, korzyści. 

Informację w tym zakresie przedstawiła Pani Bożena Dróżdż Dyrektor 

Instytucji Pośredniczącej Aglomeracja Wałbrzyska. Została także 

przedstawiona prezentacja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
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W dyskusji udział wzięli: radna M. Zbirek, Pani Dyrektor, radna D. Wołoszyn-

Pusłowska, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

6. Wniosek Pana A. Jenningsa Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o wprowadzenie do porządku 

obrad jako punkt 7: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 
A.  Jennings   Wiceprzewodniczący   Rady  Miejskiej  w   Szczawnie-Zdroju 

złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 7: Podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 

komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem A. Jenningsa 

Wiceprzewodniczącego   Rady Miejskiej  w   Szczawnie-Zdroju 

o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 7: Podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 

komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 
 

Konieczna jednak była reasumpcja głosowania- przy pierwszym głosowaniu 

głosy za oddało: 4 radnych, przeciw- 0, wstrzymujących się- 0, głosy 

nieoddane to: 7. 
 

Została przeprowadzona reasumpcja głosowania z powodów technicznych: 

Głosowanie nad wnioskiem A.  Jenningsa   Wiceprzewodniczącego   

Rady Miejskiej  w   Szczawnie-Zdroju o wprowadzenie do porządku 

obrad jako punkt 7: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 
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Ww. wniosek został przyjęty większością głosów w głosowaniu: za- 11, 

przeciw- 1, wstrzymało się od głosu- 0 radnych, obecnych podczas 

głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna U. Wójcik. 

 

Zrealizowany porządek: 

1. Otwarcie LIX sesji. 

2. Informacja Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej o wynikach 

wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

3. Ślubowanie Radnego. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Sytuacja w Aglomeracji Wałbrzyskiej - wizja rozwoju Gmin tworzących 

aglomerację, koszty uczestnictwa, korzyści. 

6. Wniosek Pana A. Jenningsa Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 7: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 

osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 

osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

8. Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej „Ocena zasobów 

pomocy społecznej”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju. 

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 

realizacji zadań publicznych w roku 2022. 

11.Koszty funkcjonowania Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Miejskiej Komisji Mieszkaniowej w 2022 r. 

12. Zaawansowanie prac związanych z uruchomieniem Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Szczawnie-Zdroju. 
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13. Informacja o stanie utrzymania dróg i chodników w 2022 r., wydatki 

związane z zimowym utrzymaniem dróg oraz wiosennymi naprawami, koszt 

utrzymania drogi gminnej - Solicka i Kolejowa. 

14. Realizacja wniosków, skarg wniesionych do Rady Miejskiej w 2022 r. – 

informacja Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

15. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 kwietnia 2023 r. 

16. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

17. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr VI/9/15 Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 16 lutego 2015 r. w sprawie udzielenia bonifikaty 

od ceny sprzedaży nieruchomości lub pierwszej opłaty i opłat rocznych 

z tytułu oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, celem realizacji 

roszczeń wynikających z art. 209a ustawy gospodarce nieruchomościami. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Atelier 

Architektury Radosław Żubrycki. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana 

J.S. 

24. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

25. Informacje i komunikaty. 

26. Zamknięcie obrad. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju. 
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Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady A. Jennings zgłosił kandydaturę na członka 

Komisji Uzdrowiskowej radnego A. Sikonia. 

Radny A. Sikoń wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska zgłosiła kandydaturę radnego T. Krupy. 

Radny T. Krupa wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Odbyło się głosowanie za uzupełnieniem składu osobowego Komisji 

Uzdrowiskowej o radnego A. Sikonia. 

Za uzupełnieniem składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej o radnego 

A. Sikonia zagłosowało: za- 8 radnych, przeciw- 1, wstrzymujących się- 3, 

obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, 

radna U. Wójcik. 

 

Odbyło się głosowanie za uzupełnieniem składu osobowego Komisji 

Uzdrowiskowej o radnego T. Krupę. 

Za uzupełnieniem składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej o radnego 

T. Krupę zagłosowało: za- 5, przeciw- 7, wstrzymujących się- 0, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

U. Wójcik. 

 

W związku z powyższym został uzupełniony skład Komisji Uzdrowiskowej 

o radnego A. Sikonia. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady A. Jennings zgłosił kandydaturę na 

członka Komisji Spraw Obywatelskich radnego A. Sikonia. 

Radny A. Sikoń wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska zgłosiła kandydaturę radnego T. Krupy. 
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Radny T. Krupa wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Odbyło się głosowanie za uzupełnieniem składu osobowego Komisji 

Spraw Obywatelskich o radnego A. Sikonia. 

Za uzupełnieniem składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej o radnego 

A. Sikonia zagłosowało: za- 8 radnych, przeciw- 1, wstrzymujących się- 3, 

obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, 

radna U. Wójcik. 

 

Odbyło się głosowanie za uzupełnieniem składu osobowego Komisji 

Spraw Obywatelskich o radnego T. Krupę. 

Za uzupełnieniem składu osobowego Komisji Spraw Obywatelskich 

o radnego T. Krupę zagłosowało: za -6 radnych, przeciw- 6, wstrzymujących 

się- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radna U. Wójcik. 

 

W związku z powyższym został uzupełniony skład Komisji Spraw 

Obywatelskich o radnego A. Sikonia. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 

komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w całości. 

 

Ww. uchwała została podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 10, 

przeciw- 1, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania – 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna U. Wójcik. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 

osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik 
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nr 3 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

stanowi załącznik nr 3a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 
8. Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej „Ocena 

zasobów pomocy społecznej”.  

 
Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej „Ocena zasobów 

pomocy społecznej” została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radna M. Zbirek, Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szczawnie-Zdroju, radny T. Krupa, radna E. Pantol. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szczawnie-Zdroju. 
 

Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju został załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju. 
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Uchwała w sprawie nadania Statusu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie, w głosowaniu: za- 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna U. Wójcik. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 5a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy 
Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 
realizacji zadań publicznych w roku 2022. 

 
Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 

realizacji zadań publicznych w roku 2022 zostało załączone do eRADY 

i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka przywitał Panią Kierownik 

Centrum Usług Wspólnych Uzdrowiskowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Kierownik Centrum Usług 

Wspólnych. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
11. Koszty funkcjonowania Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, Miejskiej Komisji Mieszkaniowej 
w 2022 r.  

 
Informacje te zostały załączone do eRADY i stanowią załączniki: 7 i 8 do 

niniejszego protokołu. 

 
Informację o kosztach funkcjonowania Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2022 r. przedstawiła Pełnomocnik Burmistrza ds. 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Pełnomocnik Burmistrza ds. 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii. 

 
Informację o kosztach funkcjonowania  Miejskiej Komisji Mieszkaniowej 

przedstawiła Pani Kierownik Gospodarowania Nieruchomościami. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
12. Zaawansowanie prac związanych z uruchomieniem 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Szczawnie-Zdroju.  

 
 
Informacja na temat zaawansowania prac związanych z uruchomieniem 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Szczawnie-Zdroju została załączona do 

eRADY i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
Informację tę przedstawił Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
13. Informacja o stanie utrzymania dróg i chodników 
w 2022 r., wydatki związane z zimowym utrzymaniem dróg 
oraz wiosennymi naprawami, koszt utrzymania drogi gminnej 
- Solicka i Kolejowa.  

 
Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 
Informację o stanie utrzymania dróg i chodników w 2022 r., wydatki 

związane z zimowym utrzymaniem dróg oraz wiosennymi naprawami, 

o koszcie utrzymania drogi gminnej - Solicka i Kolejowa, przedstawił 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Burmistrz Szczawna-Zdroju, 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, radny T. Krupa, radna 

M. Zbirek, A. Jennins Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, Zastępca Burmistrza Szczawna-Zdroju. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

14. Realizacja wniosków, skarg wniesionych do Rady Miejskiej 
w 2022 r. - informacja Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

 
Informacja na temat realizacji wniosków, skarg wniesionych do Rady 

Miejskiej w 2022 r. została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

15. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 
24 kwietnia 2023 r. 

 
Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 kwietnia 2023 r. został przesłany 

na adresy e-mailowe wszystkich radnych. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zapytał czy protokół 

może zostać przyjęty bez uwag. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 kwietnia 2023 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 kwietnia 2023 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, 

radna U. Wójcik. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

16. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  
 
Protokół Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 23.05.2023 r., protokół Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 24.05.2023 r., protokół Komisji Budżetowej 

i Gospodarki Mieniem z dnia 24.05.2023 r., protokół Komisji Uzdrowiskowej 

z dnia 25.05.2023 r., protokół Komisji Rewizyjnej z dnia 25.05.2023 r., 

protokół Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 25.05.2023 r. zostały 

załączone do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 
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17. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 
w okresie między sesjami.  

 
Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do eRADY. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbik Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 
 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna U. Wójcik. 

    

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 13 a  do niniejszego protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na rok 2023. 

 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 został 

załączony do eRADY. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbik Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięły: radna D. Wołoszyn-Pusłowska, Skarbnik Miasta. 
 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy została przyjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 12, przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, 

radna U. Wójcik. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr 14 a do niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
20. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określania 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
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Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określania zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu oraz autopoprawka zostały załączone do 

eRADY. 

 
Autopoprawkę przedstawiła Pani Skarbnik. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu została przyjęta większością głosów: za- 

8, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 9 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna U. Wójcik, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radna E. Pantol, radna 

M. Zbirek. 

 

Następnie Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz 

z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radny 

T. Krupa, Skarbnik Miasta, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie emisji 

obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

wraz z autopoprawką. 

Uchwała  w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie 
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w głosowaniu: za- 10, przeciw- 1, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

U. Wójcik. 

 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określania zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu, autopoprawka- projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz 

określania zasad ich zbywania, nabywania i wykupu stanowi załącznik 

nr 15 a do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie emisji obligacji oraz 

określania zasad ich zbywania, nabywania i wykupu stanowi załącznik 

nr 15 b do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr VI/9/15 Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 16 lutego 2015 r. w sprawie 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości lub 

pierwszej opłaty i opłat rocznych z tytułu oddania nieruchomości 

w użytkowanie wieczyste, celem realizacji roszczeń wynikających 

z art. 209a ustawy gospodarce nieruchomościami. 

 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr VI/9/15 Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 16 lutego 2015 r. w sprawie udzielenia bonifikaty 

od ceny sprzedaży nieruchomości lub pierwszej opłaty i opłat rocznych 

z tytułu oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, celem realizacji 

roszczeń wynikających z art. 209a ustawy gospodarce nieruchomościami, 

został załączony do eRADY. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
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W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Kierownik Gospodarowania 

Nieruchomościami. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę nr VI/9/15 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 

16 lutego 2015 r. w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości lub pierwszej opłaty i opłat rocznych z tytułu 

oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, celem realizacji 

roszczeń wynikających z art. 209a ustawy gospodarce 

nieruchomościami. 

 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę nr VI/9/15 Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju z dnia 16 lutego 2015 r. w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości lub pierwszej opłaty i opłat rocznych z tytułu 

oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, celem realizacji roszczeń 

wynikających z art. 209a ustawy gospodarce nieruchomościami została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radna U. Wójcik. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr VI/9/15 Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 16 lutego 2015 r. w sprawie udzielenia bonifikaty 

od ceny sprzedaży nieruchomości lub pierwszej opłaty i opłat rocznych 

z tytułu oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, celem realizacji 

roszczeń wynikających z art. 209a ustawy gospodarce nieruchomościami 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca 

uchwałę nr VI/9/15 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 16 lutego 

2015 r. w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości 

lub pierwszej opłaty i opłat rocznych z tytułu oddania nieruchomości 

w użytkowanie wieczyste, celem realizacji roszczeń wynikających z art. 
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209a ustawy gospodarce nieruchomościami stanowi załącznik nr 16 a 

do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej 

przez Atelier Architektury Radosław Żubrycki. 

 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Atelier 

Architektury Radosław Żubrycki został załączony do eRADY. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, Pracownik Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami, 

Mecenas. 
 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej przez Atelier Architektury Radosław 

Żubrycki. 
 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Atelier Architektury 

Radosław Żubrycki została podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 

9, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 3, obecnych podczas głosowania- 

12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna U. Wójcik. 
 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Atelier 

Architektury Radosław Żubrycki stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Atelier 

Architektury Radosław Żubrycki stanowi załącznik nr 17 a do niniejszego 

protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej 

przez Pana J.S. 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana J.S. 

został załączony do eRADY. 

 

Głos zabrali: Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczawnie-Zdroju, 

Mecenas. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięła: radna E. Pantol. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana J.S. 

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana J.S. została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radna U. Wójcik. 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana J.S. 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana J.S. stanowi załącznik nr 18 a 

do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 
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24. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

Radny T. Krupa poruszył kwestię parkingu na ul. Słonecznej. Wspomniał, 

by nieruchomościom, które graniczą z całym kompleksem- by wyznaczyć 

tym mieszkańcom koperty- w przypadku wzmożonego nasilenia ruchu np. 

imprez, by przyjezdni nie stawiali aut zaraz bezpośrednio zastawiając tym 

samym wjazd i wyjazd mieszkańcom. 

Radny T. Krupa także poprosił o zamontowanie kamery na rondzie 

w Szczawnie-Zdroju (przy Placu Wolności).  

W dyskusji dot. parkowania udział wzięli: radny J. Kozłowicz, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radna A. Pisarska. 

Radna A. Pisarska zapytała o możliwość parkowania na ul. Kwiatowej 

i Wczasowej. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Szczawna-Zdroju- jest możliwość 

parkowania. Jeżeli Straż Miejska interweniowała to trzeba sprawdzić co było 

powodem w postępowaniu wyjaśniającym. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zgłosił wniosek, aby osoby, 

które zajmują się drzewostanem w Szczawnie-Zdroju, sprawdziły 

wysuszone, zagrażające drzewa, których konary mogą opadać, ponieważ 

obecnie jest okres burzowy i są wiatry. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Szczawna-Zdroju – drzewa są systematycznie 

przeglądane przez służby i przez firmy zewnętrzne. Nasze służy szybko 

reagują na wszelkie ewentualne zagrożenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy projekt dot. 

przebudowy ul. Lipowej już się zakończył? Poruszona została kwestia gleby 

na tym terenie, gdzie obecnie jej stan nie jest zadowalający i na której nic 

nie rośnie. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział, że jeszcze projekt ten nie 

zakończył się i należy zgłaszać uwagi. 

Radna A. Pisarska poprosiła o przegląd rododendronów w tym rejonie na 

skwerku.  
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A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że 

w Szczawnie-Zdroju pojawiły się żmije, także na ogródkach i poprosił 

o ogłoszenie o tych zagrożeniach. 

Burmistrz odpowiedział, że takie ogłoszenie zostanie zamieszczone w celu 

ostrzeżenia mieszkańców. 

Radna A. Pisarska zgłosiła, że na skwerku przy rondzie za kioskiem przed 

weekendem leżały cegły, resztki chodnika i poprosiła o to, by zwrócić uwagę 

na to czy ktoś celowo podrzuca je w to miejsce. 
 

25. Informacje i komunikaty.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, że delegacja 

radnych i Burmistrz byli na spotkaniu w dniu 15.05.2023 r. 

u Pana Cezarego Przybylskiego Marszałka Województwa 

Dolnośląskiego. Tematem spotkania była odbudowa Zakładu 

Przyrodoleczniczego w Szczawnie-Zdroju oraz kwestia anten na dachu 

Sanatorium Uzdrowiskowego „Azalia” w Szczawnie-Zdroju. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował także, iż Pan 

Marszałek niestety nie mógł uczestniczyć w obradach sesji Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w dniu 24.04.2023 r. oraz w dniu 

29.05.2023 r.  W tej kwestii do Biura Rady Miejskiej w Szczanie-Zdroju 

wpłynęło pismo Pana Marszałka a także pismo Burmistrza Szczawna-

Zdroju. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o skardze Pana Tomasza 

Krupy na uchwałę nr XLI/80/21 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 28 grudnia 2021 r. w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. Do Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

wpłynął odpis orzeczenia w sprawie ze skargi kasacyjnej Tomasza 

Krupy od postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

odrzucającego skargę Tomasza Krupy. Załączone orzeczenie jest 

ostateczne i nie podlega zaskarżeniu.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o tym, że do Biura Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju wpłynęło pismo Wojewody 
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Dolnośląskiego  dot. postępowania wyjaśniającego w sprawie utraty 

prawa wybieralności przez byłego radnego Zenona Deca. Następnie 

pismo to Przewodniczący odczytał.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, że do dnia 

2 maja 2023 r. radny T. Krupa nie złożył oświadczenia majątkowego 

wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu 

w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni w dwóch egzemplarzach. 

Jednocześnie poinformował, że zostało wysłane radnemu wezwanie, 

gdzie wyznaczono dodatkowy czternastodniowy termin złożenia 

wymaganej dokumentacji. Termin ten liczy się od dnia skutecznego 

dostarczenia wezwania. 

 

26. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zamknął LIX sesję Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju.  
 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie 

w serwisie youtube.pl. 
 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska              A. Jennings         A. Motyka  

                                    S. Tobis-Pańczyszyn      
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Porządek obrad przed zmianami. 

3. - 3a. Projekt uchwały i uchwała. 

4. Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej „Ocena zasobów 

pomocy społecznej”. 

5. -5a. Projekt uchwały i uchwała. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 

realizacji zadań publicznych w roku 2022. 

7. Informacja o kosztach funkcjonowania Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2022 r. 

8. Informacja o kosztach funkcjonowania Miejskiej Komisji Mieszkaniowej 

w 2022 r. 

9. Informacja- zaawansowanie prac związanych z uruchomieniem Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Szczawnie-Zdroju. 

10.Informacja o stanie utrzymania dróg i chodników w 2022 r., wydatki  

     związane z zimowym utrzymaniem dróg oraz wiosennymi naprawami,    

     koszt utrzymania drogi gminnej - Solicka i Kolejowa. 

11.Realizacja wniosków, skarg wniesionych do Rady Miejskiej w 2022 r. -                         

     informacja Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

12.Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie  

     między sesjami. 

13.-18a. Projekty uchwał i uchwały. 

19. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 

 

 

 

 

 


